

espais de prosperitat

Prosperity spaces

Espaces de prospérité

El Feng Shui, l'energia dels espais, l'energia de les persones i la Geobiologia o Biohabitabilitat, són disciplines que provoquen que un espai sigui regenerator per a les persones en lloc de danyar-les. Després del confinament, hem incorporat tecnologia de purificació d'aire i superfícies, lliures d'ozó, de la qual som distribuïdors. Aquesta tecnologia protegeix les persones de malalties com el COVID 19, al·lèrgies o altres i aporta beneficis com l'eliminació de males olors i l'estalvi en productes de neteja i per tant la reducció de l'ús d'envasos.

Feng Shui, the energy of spaces, the energy of people and Geobiology or Bio habitability, are disciplines that allow a space to be regenerative for people instead of harming them.

After confinement, we have incorporated air purification technology and ozone-free surfaces, of which we are distributors. This technology protects people with diseases such as COVID 19 or who suffer from allergies. It provides many benefits including the elimination of bad odours, cost savings from reduction in cleaning product usage and resultant reduction in the use of packaging.

Le Feng Shui, l'énergie des espaces, l'énergie des personnes et la géobiologie, ou le bio habitat, sont des disciplines qui permettent de rendre un espace plus sain pour les personnes au lieu de leur nuire. Après le confinement, nous avons intégré une technologie de purification de l'air et des surfaces sans ozone, dont nous sommes distributeurs. Cette technologie protège les personnes contre les maladies telles que la COVID 19 et aussi contre les allergies. En outre, elle permet d'éliminer les mauvaises odeurs, d'utiliser moins de produits de nettoyage et, par conséquent, de réduire les emballages.



Sóc Dolors Arroyo, Interiorista, dissenyadora d'il·luminació i consultora de Feng Shui professional.

I am Dolors Arroyo, Interior Designer, Lighting Designer and professional Feng Shui consultant.

Dolors Arroyo
Designer & Consultant
T.646 14 11 89
www.bcnfengshui.com

J'ai commencé comme architecte d'intérieur, puis conceptrice d'éclairage et enfin consultante de Feng Shui professionnel.